
Styrelsemöte Datum 07-12-2023

Mötets öppnande: 18:00

Närvarande: Henrik S, Anna G, Gustav P, Elin E, Ingrid E, Sara A, Bashir T.

Ordförande: Henrik

● Kommunikation med kommunen är i full gång gällande ersättning för de nya lokalerna.
Henrik har försökt få fram fakta från andra kommuner i Sverige. Vissa skolor i
Linköpings kommun får betydligt större summa. Henrik kommer att återkoppla till
Linköpings kommun och begära ett svar. Henrik har också varit på arkivet och tittar på
siffrorna och fördelningen av antal barn på andra ställen inom kommunen för att kunna
jämföra deras verksamhet mot våran.

Vice Ordförande: Sara

● Ansluter kl 19:03. Var god se Annas paragraf.

Ekonomiansvarig: Gustav

● Vi ligger ca 500.000 SEK på plus-sidan för gångna året. Nästa års ersättning kommer att
öka med 2,2 %. Gustav arbetar med att sammanställa budget för nästa år.

Föreståndare: Anna G

● Från mars månad kommer vi att ta in flera barn. Totalt handlar det om 6 barn under
våren. Vi kommer att ta in en vikarie från mars. Monika kommer att gå till 100 % vilket
innebär att från mars månad kommer vi att öka med en tjänst på 100 %. Anna kommer att
meddela Sara för att se över kön och ta in fler barn. Anna är även klar med
medarbetarsamtalen.

Personalansvarig: Elin

● Elin har haft lönesamtal med barnskötarna. Det är Monika och vår lokalvårdare som är
kvar att samtala med.

Materialansvarig: Lisa

● Ej närvaradne.

Sekreterare: Bashir

● Rapportering till Folksam har inte blivit rätt trots flera försök. Det är framförallt för en
anställd som verkar inte ha blivit rätt. Gustav bla bla

IT-ansvarig

● IT avtalet är påskrivet och klart. Man väntar på material. Så fort all hårdvara är klar så
kommer man att påbörja installationen.



Övriga frågor:

● Inga frågor att ta upp

Mötet avslutas: kl 19:37


